



College of Nursing, Hong Kong 香港護理學院

Room A&C, 13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

Tel : 2572 9255 Fax : 2838 6280 E-mail: info@cnhk.org.hk Website: http://www.cnhk.org.hk WhatsApp: 6975 3991

College of Nursing, Hong Kong is accredited as a provider of Continuing Nursing Education by the Nursing Council of Hong Kong since 2005.

Are There Liability When You Apologise in Health Setting?

An apology is the superglue of life! It can repair just about anything!! - Lynn Johnston

Hong Kong's Apology Ordinance (Cap.631) (Ordinance) came into effect on 1st December 2017. The Ordinance is the first apology-protection legislation in Asia. The spirit of the Ordinance is to allow an apology to be made without fear that it will be used as evidence of admission of fault or liability in civil proceedings. The Ordinance has the scope to substantially changing the way insurance, evidence and settlements are approached in civil proceedings and regulatory and disciplinary matters. The seminar will focus on the advantages of the Ordinance and will draw to the audience attention of some of the areas one needs to be aware of when making an apology.

Contents:

- 1) Definition of an apology under the Ordinance
- 2) Acknowledgement
- 3) Determining fault or liability
- 4) Admissibility – “just and equitable”, “the public interest”, “interests of administration of justice”
- 5) Effects on insurance coverage
- 6) Limitation periods
- 7) Mediation and without prejudice negotiations.
- 8) Discretion



Date	: 11 August 2018 (Saturday)
Time	: 09:30 am – 12:30 pm
Seminar Code	: SE-LI-18-02
CNE Points	: 3 CNE Points
Speaker	: Dr. Christopher TO & Mr. William KONG
Entry Requirement	: Nurses of All Ranks
Venue	: 12/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong (Causeway Bay MTR Station Exit C)
Seminar Fee	: Member: HK\$340 Non-member: HK\$550
Language	: Cantonese and English
Certificate	: Certificate of Attendance to be collected personally by the end of the seminar at reception.
Application	: Send the duly completed Enrollment Form and a cross cheque payable to “College of Nursing, Hong Kong” in person or by post to College. Seminar Information and enrollment form can be downloaded at www.cnhk.org.hk
Payment	: For cancellation before the deadline of application, 10% of paid fee will be charged. No refund after the deadline. 50 Seats are available on first-come-first-served basis. Only those unsuccessful applicants will receive notification and refund.
Remarks	: Name change of applicant(s) is NOT allowed once enrolment.
Application Deadline	: 30 July 2018 (Monday)
Enquiry	: 2572 9255 WhatsApp: 6975 3991



College of Nursing, Hong Kong 香港護理學院

香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 13 樓 A 及 C 室

電話：2572 9255 傳真：2838 6280 網址：www.cnhk.org.hk WhatsApp: 6975 399

香港護理學院已於二零零五年獲香港護士管理局批准成為提供護理持續教育的機構。

「道歉」對於你與醫療體系承擔著甚麼責任？

「道歉，人生的強力黏合膠；道歉幾乎能修復所有糾紛！」——琳·莊絲頓 (Lynn Johnston)

香港「道歉條例」(第 631 章)自 2017 年 12 月 1 日起生效。該法例是亞洲第一部道歉-保護的立法。「道歉條例」的立法精神是容許當事人作出道歉而無須擔心，會在民事法律程式中被用作承認過失或法律責任的證據。該「道歉條例」將會在很大程度上，改變保險、證據及和解在民事訴訟、行政及紀律懲處事宜中的處理方式。本研討會將集中討論該條例的優點，並且會提醒會員在作出道歉時一些需要注意的範疇。

課程內容：

- 1) 條例下道歉的定義
- 2) 確認
- 3) 確定過失或責任
- 4) 承認-「公正和公平」；「公共利益」；「司法行政利益」
- 5) 對保險範圍的影響
- 6) 時效期限
- 7) 調解和無損權益的談判
- 8) 謹慎



日期：	2018 年 8 月 11 日(星期六)
時間：	上午 9 時 30 分至中午 12 時 30 分
研討會編號：	SE-L1-18-02
持續護理教育學分：	3 CNE 學分
講者：	陶榮大律師及江仲有律師
報名資格：	護士同業
研討會地點：	香港灣仔告士打道 223 號海聯大廈 12 樓 (港鐵銅鑼灣站 C 出口)
研討會費用：	會員：港幣 340 元 非會員：港幣 550 元
語言：	廣東話及英語
證書：	* 研討會完畢後可獲發「聽講證書」。出席者當天請到接待處領取。
報名方式：	* 填妥報名表格連同劃線支票(支票抬頭：香港護理學院)，親身遞交或郵寄至本學院。 * 研討會資料及「報名表格」：請瀏覽本學院網頁及下載
繳費方式：	* 名額：50 (座位有限，先到先得) * 如報名後於報名截止日期前欲取消，須扣除報名費 10%；截止日期後欲取消將全數扣除。 * 報名不獲接納者，將獲學院通知及安排退款。
備註：	報名一經接納，名額不得轉讓。
報名截止日期：	2018 年 7 月 30 日 (星期一)
查詢：	電話號碼：2572 9255 WhatsApp：6975 3991